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Abstract (en)
[origin: CA2989079A1] The system for securing a screen door module (2) to a platform (11) extending along a track and comprising at least one
upright (22) at each end and a threshold (7) between the end uprights, comprises: - a first platform edge coping plate (61), - a second platform edge
coping plate (61'), - a first base (62) mounted fixedly on one (61) of the first and second platform edge coping plates, - a second base (63) mounted
with the ability to move in a translational movement in a direction parallel or tangential to the track, and in a direction closer toward or further away
from the first base on the other (61') of the first and second platform edge coping plates, - means of securing and adjusting (64, 642, 65) the end
uprights on the first and second bases.

Abstract (fr)
Le système de fixation d'un module de porte palière (2) sur un quai (11), s'étendant le long d'une voie et comprenant au moins un montant (22) à
chaque extrémité et un seuil (7) entre les montants d'extrémité, comporte : - une première platine de nez de quai (61), - une seconde platine de nez
de quai (61'), - une première embase (62) montée fixe sur l'une (61) parmi les première et seconde platines de nez de quai, - une seconde embase
(63) montée mobile selon un mouvement de translation selon une direction parallèle ou tangentielle à la voie, et dans un sens d'un rapprochement
ou d'un éloignement de la première embase, sur l'autre (61') parmi les première et seconde platines de nez de quai, - des moyens de fixation et de
réglage (64,642,65) des montants d'extrémité sur les première et seconde embases.
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